

**SOGN CYKLEKLUBB**

**Referat:** Styremøte  
**Tid og stad:** Mandag 14.08.2017  
**Til stades:** Cathrine Stigen Bøen, Erik Sannebro, Sondre Teigen Lillebostad, Stig Vattekar, Trond Sekse  
**Forfall:** -  
**Kopi til:** Hilde Asperheim, Oddne Skrede  
  
**Referent:** Trond Sekse

Saksnr:	Sak:	Ansvar/frist:
2017-08-14 / 1	<b>Godkjenning av førre møtereferat</b> OK, med følgjande kommentarar: <ul style="list-style-type: none"><li>- Bør få nytt bilete på nettsida</li><li>- Erik kontaktar Sogn Avis vedk profilering</li></ul>	
2017-08-14 / 2	<b>Status elektronisk medlemsliste</b> Er nesten oppdatert. Må gjennomgåast. Catherine sender ut førebels liste til styremedlemmer for gjennomgang. Stig vurderer påminning på facebook vedk. medlemsavgift, personopplysningar	Catherine
2017-08-14 / 3	<b>Økonomi og sponsorar</b> Innbetaling frå QuickTiming er ikkje splitta for Sognefjellsrittet og Jotunheimen rundt (JR). Catherine mottek dette på e-post, vidare sender til Stig.  Må prioritere å få oversikt over inntekter og utgifter ifm JR  Kostnader til overnatting ifm rittdeltaking kan dekkast også for ein forelder/leiar pr deltakar under 18 år.  Kostnader knytt til klubb-bilen skal registrerast i Sogn CK-rekneskapen og ikkje inngå i JR-rekneskapen..  Støtte til sentrale personar i JR. Må avklare reglar for utbetaling av økonomisk kompensasjon. Takast opp i separat møte med JR.	Stig/ Catherine



	<p>Har ikkje sponsorar pr. idag. Må vurdere behov for sponsorar avhengig av økonomisk situasjon framover.</p> <p>Økonomibilag må sendast til kasserar etter kvart som dei kjem inn til klubben.</p>	
2017-08-14 / 4	<p><b>Sesongplan resten av året</b> Held fram med fellestreningar/-turar tysdag/torsdag/laurdag Info om turar vert lagt ut på facebook.</p>	Stig
2017-08-14 / 5	<p><b>Evalueringsmøte med JR gruppa</b> Prøver å få til møte måndag 28.08.2017. Info/innkalling på facebook.</p>	Catherine
2017-08-14 / 6	<p><b>Årsfest</b> Dato: 21.10.2017 Fottur til Molden Fest på Sogndal Lodge (dersom ledig)</p>	
	<p><b>Neste styremøte:</b> Måndag 02.10.2017 kl. 16.30</p> <p>Nokre saker til neste styremøte:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Ønskje/behov for sponsorar</li><li>- Sponsing av klubbdrakt ?</li><li>- Deltaking på dugnader</li></ul>	